
INSPREEKBIJDRAGE DE HEER R. JANSEN, NAMENS TENNISVERENIGING D’OUDELANDE 
 
Beste Raadsleden, 
 
 
Als voorzitter van tennisvereniging d’Oudelande vraag ik uw aandacht voor duurzaamheid : 
 
Oudelande en ik als voorzitter zijn enthousiast over duurzaamheid, enerzijds door besparingen op 
energie , anderzijds in de bijdrage tot een beter milieu door CO2 reductie.  
 
Op 14 oktober 2015 jl hebben de leden van Oudelande in een speciale ledenvergadering een ja 
gezegd tegen duurzaamheid. We zijn al enige maanden in gesprek met de Gemeente (wethouders 
van Sport en Duurzaamheid) en Sport & Welzijn om gezamenlijk te verduurzamen bij Oudelande. 
Oudelande als pilot in Ridderkerk in 2016 ! 
 
We hebben 4 januari 2016 subsidie aangevraagd bij RVO-Rijksdienst voor Ondernemend Nederland- 
(zonnepanelen en LED-verlichting) – Subsidieregeling Energiebesparing en duurzame energie 
sportaccommodaties. 
In maart verwachten we antwoord op deze aanvraag, maar we rekenen op de subsidie. 
 
De vereniging is bereid om te investeren in tijd en geld, waarbij de investering gaat renderen voor 
zowel Oudelande als de gemeente / Sport & Welzijn.  
 
Onze 500 leden hebben hun ja-woord al gegeven. Nu de gemeente nog. 
Naast kostenbesparingen voor de tennisvereniging en de gemeente een flinke CO2 reductie per jaar 
in Ridderkerk ! 
Dit past allemaal zeer goed in de doelstellingen van zowel de tennisvereniging als de gemeente 
(lagere lasten, duurzaamheidsbeleid, schonere samenleving). 
Afvalscheiding : in 2015 zijn we gestart met het sorteren van het afval i.o.m. de gemeente (hierin loopt 
Oudelande als vereniging voorop in Ridderkerk volgens de gemeente)). 
 
Ik vraag de Raad om de pilot mede met gemeenschapsgeld mogelijk te maken. 
We kunnen er mooie publiciteit aan geven in de lokale media. 
 
D’Oudelande is er helemaal klaar voor, U ook ? 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Rolf Jansen 
Voorzitter TV D’Oudelande 
 
 
 
 


